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1. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

2. Kovács Noémi   Animátor koordinátor 

3. Dobi Hanna    Kulturális referens 

4. Besenyei Bence Titusz  Logisztikáért felelős bizottsági tag 

5. Csontos Bence   Sportreferens 

6. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
Az ELTE PPK HÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülése 5 mandátummal határozatképes. 
Tóth Huba Benedek javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot a Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Beszámolók 

2. Aktualitások 

3. Animátor Fórum 

4. Egyebek 

 
A Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
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1. Beszámolók 
 

Dobi Hanna azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy az elmúlt időszak során 
sikeresen lezajlott számos esemény: Gasztrokult, Verses Est, Társas Est, PPQ, Borkóstoló, 
Lélekfilmek és Zenés Est. Mindezek mellett részt vett az Etalonon, a képződő animátorok 
bemutatkozásán, az animátori Megvendégeléseken, a Hallgatói Önkormányzat Össszetartásán 
és karácsonyi ünnepségén, továbbá a Rendezvényszervező Bizottságról animátori képzést 
tartott, illetve az animátori képzésekre is beült megfigyelőként. 

Csontos Bence megosztja, hogy a Rendezvényszervező Bizottság munkájáról tartott 
képzést a képződő animátoroknak, emellett ő is beült animátori képzésekre. Sikeresen 
lezajlott Csocsóbajnokság, Darts Bajnokság, Pingpong Bajnokság, ezenkívül részt vett az 
EHÖK Sport Bizottság ülésein, ahol tegnap Tóth Huba Benedek helyettesítette őt. 

Besenyei Bencus arról számol be, hogy képzést tartott a képződő animátoroknak a 
Rendezvényszervező Bizottság munkájáról, részt vett az őszi féléves animátori képzéseken a 
Rendezvényszervező Bizottság tagjaként, valamint az Etalonon és a képződő animátorok 
bemutatkozásán is részt vett. A Pedagógiai és Pszichológiai Kar nyílt napján segédkezett a 
Hallgatói Önkormányzat pultjánál, december 17-én részt vett a Hallgatói Önkormányzat 
karácsonyi ünnepségén, illetve november és december során a HÖOK Jövőkép’24  nevezetű 
projektjével foglalatoskodott. Január 16-án részt vett a Rendezvényszervező Bizottság 
Összetartásán, január 22-én tisztségviselői elbeszélgetésen, majd január 24-én a Nyílt napon 
vett részt. Február és március során részt vett a tavaszi féléves animátori képzéseken, február 
27-én és március 13-án az animátori Megvendégeléseken, ezt követően február 28. és március 
1. között a Hallgatói Önkormányzat Összetartásán vett részt. 

 Kovács Noémi azt osztja meg, hogy november és december folyamán sikeresen 
lezajlottak az első féléves animátori képzések, amiknek a második felére február és március 
során került sor, és a Rendezvényszervező Bizottság tagjaként beült valamennyi animátori 
képzésre. November során képzést tartott a Rendezvényszervező Bizottság munkájáról, részt 
vett az Etalonon, ezt követően december során a képződő animátorok bemutatkozásán is részt 
vett, illetve a Hallgatói Önkormányzat karácsonyi ünnepségén is jelen volt. Január során 
megbeszélést tartott Szigeti Dominikával a szervezetfejlesztés kapcsán, részt vett Elnökségi 
üléseken, emellett sor került szülői értekezletekre november 24-én, január 26-án és március 
23-án. Márciusban szervezetfejlesztő megbeszéléseket tartott Tóth Huba Benedekkel és 
Szigeti Dominikával, ezenkívül február és március során sikeresen lezajlott 2 animátori 
Megvendégelés. 
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Tóth Huba Benedek beszámol arról, hogy sikeresen lezajlott az Állami- és 

Jogtudományi Karral, illetve a Tanító- és Óvóképző Karral közösen szervezett Gólyabál, az 
Etalon és a képződő animátorok bemutatkozása. Részt vett a Hallgatói Önkormányzat 
karácsonyi ünnepségén, Összetartásán, továbbá Bizottság szinten is tartottak csapatépítést. A 
Szerv megbeszélések során többek között szó esett az Animátori Kódexről, ezenkívül részt 
vett Gólyatábor és Gólyahét főszervezői megbeszéléseken. Februárban sikeresen lezajlott a 
Tanító- és Óvóképző Karral és a Társadalomtudományi Karral együttesen szervezett 
szemeszternyitó Karibuli, ezt követően animátori Megvendégeléseken is részt vett, Kovács 
Noémivel és Szigeti Dominikával összeállítottak Megvendégelés és minitábor kisokosokat a 
képződő animátorok számára, valamint animátori képzésekre is beült. 

 
2. Aktualitások 
  

Dobi Hanna elmondja, hogy a közeljövőben még biztosan várható Zenés Est, 
Lélekfilmek, Társas Est és PPQ. Eklektikre egyelőre még keres programfelelőst, illetve 
valószínűleg Gasztrokult és Sörkóstoló is lesz, ezenkívül pályázatok bírálásval 
foglalatoskodik. 

Csontos Bence megosztja, hogy ma fog sor kerülni egy Fifa Bajnokságra, áprilisban 
lesz egy animátori Kviddics Bajnokság, Cyberjump, és májusban pedig egy PPKtúra várható. 

Besenyei Bence azt osztja meg, hogy képződő animátoroknak segít a Megvendégelés 
lebonyolításában, dekorkészítős alkalmakat egyeztetnek, továbbá azt is, hogy mikor jöjjenek a 
raktárba, milyen eszközök állnak a rendelkezésükre. Két hét múlvára tervez meghirdetni egy 
raktárpakolást,.  

Kovács Noémi elmondja, hogy jelenleg szervezés alatt áll a 3. animátori 
Megvendégelés, amire a jövő héten fog sor kerülni. A maratoni szülőihez tervez kialakítani 
egy keretrendszert, Szigeti Dominikával  sokat beszélgettek arról, hogy hogyan lehetne 
jobban biztosani az emberi erőforrás megmaradását az Animátori Körben. 

Tóth Huba Benedek megosztja, hogy a 3. animátori Megvendégelés szervezés alatt 
állnak, továbbá az animátori avatásra intézi a teremfoglalást, és az eseményhez meg lettek 
rendelve a képkeretek, valamint a szemeszter során szeretné, hogy még egy Karibuli 
megvalósuljon. 
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3. Animátor Fórum 
  

Tóth Huba Benedek azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy van-e esetleg bárkinek 
különleges kérése, javaslata. 

Dobi Hanna azt kérdezi, hogy mikorra várható az esemény. Tóth Huba Benedek azt 
válaszolja, még nincs kijelölve időpont. 

Kovács Noémi felveti, hogy az Animátor Fórumon el lehetne mondani az 
elbeszélgetések időpontját, hogy az emberek időben tudjanak tervezni. 

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy a korábbi igényfelmérés eredményeiről, illetve az 
Animátori Kódexről és beszélhetnének. 

 
4. Egyebek 
  

Kovács Noémi megosztja, hogy készített egy táblázatot az aktív és veterán 
animátorokról, amiben szerepelnek korábbi nyári munkák, évközbeni képzés- és 
szekciótartás, továbbá az évközbeni kulturális és sport programok felelősei. A későbbiekben 
szeretné frissíteni az aktuális munkákkal. 

Dobi Hanna azt kérdezi, hogy az utódlás kérdése mikor lesz aktuális. Tóth Huba 
Benedek azt válaszolja, hogy erre még nincs konkrét időpont kijelölve, emiatt egy kis 
türelmet kér.  

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy a Bizottsággal szeretne még egy csapatépítő 
eseményt tartani, így erre majd egyeztessenek időpontot. 
 
 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Huba Benedek az ülést 14:46  perckor lezárja. 
 
 
 
 
Budapest, 2025. március 27. 
 
 
 
 
       Tóth Huba Benedek Szóráth Blanka 
                  elnök                                                                                       elnök 
Rendezvényszervező Bizottság                                                      Ellenőrző Bizottság 
          ELTE PPK HÖK                                                                    ELTE PPK HÖK  
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